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PRIPOMBE NA PREJETE ODGOVORE NA ZASTAVLJENA VPRAŠANJA IN POBUDE NA 7. 

REDNI SEJI OSOR, KI JE BILA 10. SEPTEMBRA 2015 

 

 

Mag. Bojana Muršič je imela pripombo glede odgovora na pobudo, ki jo je zastavila na 7. redni seji 

OSOR v zvezi s cipresami na pokopališču. Z odgovorom je bila le delno zadovoljna. Glede na odgovor 

pripominja, da so se odstranila samo tista drevesa, ki so bila moteča, na novem delu pokopališča pa 

se ni naredilo ničesar. V kolikor je ta veljavni ureditveni načrt problematičen, predlaga, da se da v 

razpravo, da se o njem debatira in da se zadeve na novem delu pokopališča  uredijo (da se ciprese, ki 

so res visoke, nekako znižajo). Izpostavila je tudi, da občani ne dobijo informacij na vprašanja, ki jih 

postavijo svetniki. 

Odgovor pripravil: Boštjan Jerman 

Ciprese na novem delu pokopališča so bile posajene in vzdrževane po veljavnem ureditvenem 

načrtu. Sama zasaditev cipres je bila sorazmerno gosta in nekoliko preblizu obstoječim grobovom. 

Ta vrsta cipres - natančneje Smaragdni klek, zaradi slabšega obraščanja prenese samo zmernejše 

obrezovanja in posledično se skozi leta velikost in širina kleka povečuje. Kleki so bili pred leti že 

znižani za 1/3, kar pa dodatno pospeši razraščanje v širino. Kleke bomo sicer dodatno znižali (še v 

mesecu novembru), vendar pa obstaja bojazen, da se na skrajšanem delu ne bodo zadovoljivo 

obrasli. Zaradi neestetskega videza – gola neobraščena mesta jih bo verjetno potrebno v prihodnosti 

v celoti odstraniti in nadomestiti z ustreznejšo rastlino (na primer tisa, ki dobro prenaša obrezovanje 

in oblikovanje oz. katera druga nizko rastoča grmovnica).  

 

Drago Bolčina z odgovorom, ki ga je dobil od Saše Ajda ni zadovoljen.  

Njegova razprava je bila usmerjena v to, da se v večstanovanjskih objetih, kjer dejansko nimajo 

ločenega zbiranja odpadkov od vrat do vrat (rumene vreče), ampak imajo še zmeraj kesone, da se v 

tej smeri nekaj naredi, da se tam locirajo npr. preše, s pomočjo katerih bi lahko na startu volumen 

odpadne embalaže zmanjšali. Bolčina ponovno daje pobudo, da se pri večstanovanjskih objektih 

namestijo preše, s katerimi bi zmanjšali volumen plastenk oz. pločevink. 

Odgovor pripravil: mag. Saša Ajd 

Pobudo bomo obravnavali v sklopu prenove ločenega zbiranja komunalnih odpadkov v naši občini, ki 

jo pripravljamo v občinski upravi. Preden bo nov koncept operativen, ga bomo predstavili tudi 

občinskim svetnikom.  

 

Zdenka Steblovnik Župan ni zadovoljna z odgovorom, ki ga je prejela na vprašanje glede širitve 

dejavnosti JZ CEZAM. Mogoče tudi sama ni bila dovolj precizna. Namesto vprašanja bi morala dati 

pobudo, zato prosi za dopolnitev odgovora na vprašanje št. 2 - drugi del vprašanja (7. seja), ki se naj 

sprejme kot pobuda, in sicer: opredelitev izobraževalne dejavnosti CEZAM-a v sklopu posebne 

organizacijske enote. 

Odgovor pripravil: Blaž Kosi, direktor CEZAM-a 

Pobuda za formiranje posebne organizacijske enote, ki bi se ukvarjala z izobraževanjem, je smiselna. 

V kolikor bi se odločili za oblikovanje organizacijske enote za izobraževanje, je potrebno to opredeliti v 

statutu JZ in zagotoviti sredstva ter delavca, ki bi se ukvarjal z delovanjem OE. Pobudo bomo preučili 

in jo predstavili svetu zavoda. Sicer smo doslej izobraževanja v Cezam-u izvajali projektno in pri tem 

sodelovali z različnimi zunanjimi izvajalci (v letu 2015 smo izvedli naslednje izobraževalne projekte: 

Erasmus - Find a job, get a job, Podjetniški krog, potopisna predavanja, socialna šola smučanja, 

delavnice sproščanja in predavanja o zdravi prehrani v okviru projekta Metagibalnica, pravkar pa 

poteka gledališka delavnica Mladi oder Ruše).  
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VPRAŠANJA IN POBUDE Z 8. REDNE SEJE OSOR, z dne 22. 10. 2015 

 

 

VPRAŠANJA 

 

Mag. Bojana Muršič 

1. V gradivu s strani Nigrada je naveden dopis o delovanju čistilnih naprav (ČN). Glede navedenega 

me zanima sledeče: 

1. Kakšne so obremenitve naših čistilnih naprav? 

2. Kolikšna je učinkovitost čiščenja? 

3. Vrednosti na vtoku in iztoku ČN: 

- KPK 

- fosfati 

 -    tenzim 

 -    BPK 5 

 -    dušik 

 -    amonij…… 

 

Odgovor pripravil: mag. Saša Ajd 

V občini Ruše trenutno obratujejo štiri čistilne naprave z naslednjimi kapacitetami čiščenja: 

- ČN Geberit … 1.000 PE 

- ČN Bezena … 500 PE 

- ČN Bistrica – Log … 400 PE 

- ČN Areh (naprava je pravzaprav samo greznica) 

 

1. ČN Geberit 

Parameter Normativ/priporočljivo* 1. vzorčenje '15 2. vzorčenje '15 

Vtok BPK5 - 75 380 

Iztok BPK5 30 3 87 

Vtok KPK 900* 170 833 

Iztok KPK 150 30 30 

Komentar: Naprava deluje znotraj parametrov. 

 

2. ČN Bezena 

Komentar: Naprava deluje, vendar so stalne težave z umazanijo v zbirnem bazenu (ni čistilnega 

stroja, zato potrebno črpanje zbirnega bazena). Podjetje Nigrad d.d. ni upravljavec, temveč samo 

vzdrževalec omenjene ČN. V letu 2013 se je pristopilo k rešitvam na podlagi zahtev inšpekcijskih 

služb, kjer so se vgradile nove črpalke, prelivni rob, puhalo. Vzorčenje na dani ČN ni redno. Čistilna 

naprava sicer deluje, vendar je v konceptu celovite rešitve ravnanja z odpadnimi vodami 

predvidena njena ukinitev.  

 

3. ČN Bistrica - Log 

Parameter Normativ/priporočljivo* 1. vzorčenje '15 2. vzorčenje '15 

Vtok BPK5 - 100 110 

Iztok BPK5 30 130 87 

Vtok KPK 900* 228 202 

Iztok KPK 150 528 278 

Komentar: Čistilna naprava deluje, vendar znatno prekoračuje dovoljene parametre. Problem je 

hidravlična obremenitev ČN zaradi dotoka tujih vod. Izvajalec del trenutno na lastne stroške izvaja 

sanacijska dela na kanalizacijskem omrežju Bistrica – Log. V konceptu celovite rešitve ravnanja z 

odpadnimi vodami je predvidena njena ukinitev. 
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4. ČN Areh 

Parameter Normativ/priporočljivo* 1. vzorčenje '15 2. vzorčenje '15 

Vtok BPK5 - 370 180 

Iztok BPK5 30 400 170 

Vtok KPK 900* 658 369 

Iztok KPK 150 1028 696 

Komentar: Naprava je konstrukcijsko pravzaprav le greznica. Zaradi tega jo izvajalec večkrat prazni 

in vsebino odvaža na ČN Maribor. V konceptu celovite rešitve ravnanja z odpadnimi vodami je 

predvidena njena ukinitev ter izgradnja nove ČN na območju Areha. 

 

2. V kakšno kategorijo čiščenja spadajo ČN oz. kolikšna je zgornja meja vrednosti na iztoku glede na 

    velikost ČN? 

Odgovor pripravil: mag. Saša Ajd 

Občinske čistilne naprave spadajo v kategorijo malih čistilnih naprav, torej s kapaciteto čiščenja 

pod 2.000 populacijskih ekvivalentov (PE). Parametre čiščenja odpadnih voda iz teh čistilnih 

naprav določa vladna Uredba o emisiji snovi pri odvajanju odpadne vode iz malih komunalnih 

čistilnih naprav (Ur. l. RS, 98/07, 30/10). Le-ti so podani v prilogi 1 in so naslednji: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Kdaj lahko občinski svetniki pričakujejo strategijo športa? 

Odgovor pripravil: Jernej Ajd 

Strategija športa je v nastajanju, v končni obliki jo lahko pričakujemo februarja 2016, kot smo 

napovedali na seji OSOR februarja 2015. 

 

4. Govora je bilo o spremembi datuma občinskega praznika. Zanima jo, ali je planirana sprememba 

    odloka? 

Odgovor pripravila: mag. Karin Jurše 

Ni običajno, da bi občine spreminjale svoj občinski praznik. O spremembi odloka v tem trenutku ne 

razmišljamo.  

 

Monika Pevec 

1. Ali se v proračunu za leto 2016 predvideva izdelava klančine za gibalno ovirane otroke v OŠ Ruše? 

Odgovor pripravila: Marjana Blažke  

Klančine za gibalno ovirane otroke bi morale biti nameščene v celotnem objektu osnovne šole. Po 

razgovoru z ravnateljem smo ugotovili, da izvedba klančin ni smiselna glede na razporeditev oz. 

obstoječe prostore in povezave. 

 

2. Ali je znano, koliko šoloobveznih in gibalno oviranih otrok in njihovih staršev je na območju občine 

    Ruše? 
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Odgovor pripravila: Marjana Blažke  

Občina razpolaga s podatkom o otrocih, ki obiskujejo Osnovno šolo Janka Glazerja Ruše. V šolske 

letu 2015/2016 šolo obiskujejo štirje gibalno ovirani otroci. Po Odločbi Zavoda RS za šolstvo so lažje 

gibalno ovirani in zmorejo premagovati arhitektonske ovire.  

 

3. Je kakšna možnost, da se uredi hitrostna ovira pred glasbeno šolo v Rušah? 

Odgovor pripravil: Boštjan Jerman  

Cesta mimo glasbene šole je regionalna cesta in kot takšna v upravljanju Direkcije RS za 

infrastrukturo. Na regionalnih cestah načeloma postavitve fizičnih ovir niso dovoljene, je pa bila v 

sklopu obnove ceste ovira nameščena neposredno pred osnovno šolo. Možnost takšne izvedbe je 

bila utemeljena z obstoječimi lokacijami avtobusnih postajališč ter lokacijo prehoda za pešce. 

Predlog za umestitev hitrostne ovire bomo posredovali na naslov DRSI-ja., prav tako pobudo, da se 

umesti še dodatna prometna signalizacija z omejitvijo hitrosti vožnje na 30 km/h. 

 

Lovro Bačun 

1. Na CEZAMU so imeli spor z g. Ratajem, katerega so odpustili. Sprašuje, ali je res, da se je spor 

razrešil? Kakšne bodo finančne posledice in na kakšen način jih bo CEZAM rešil oz. na kakšen 

način jih bodo (bomo) reševali? 

Odgovor pripravil: Blaž Kosi, direktor CEZAM-a 

Prejeli smo prvostopenjsko sodbo Delovnega sodišča Maribor v zadevi Peter Rataj, ki še ni 

pravnomočna. Sodišče je odločilo v korist Petra Rataja, CEZAM se je na odločitev sodišča pritožil.  

Prvostopenjsko sodišče je odločilo, da mora CEZAM delavcu obračunati nadomestilo mesečnih 

bruto plač (mesečno po 1.048,10 EUR) za čas od 14. 11. 2102 do 28. 9. 2015. Poleg tega je 

sodišče razsodilo, da mora CEZAM delavcu obračunati še denarno povračilo v višini 8.000,00 EUR 

in 765,55 EUR za povračilo stroškov postopka. 

 

2. Ali se bo zaprla knjižnica v Bistrici ob Dravi? 

Odgovor pripravila: mag. Karin Jurše  

Knjižnica v Bistrici ob Dravi ostaja odprta. Predstavniki KO namreč predloga o uvedbi bibliobusa 

niso podprli. Z Mariborsko knjižnico trenutno iščemo možne rešitve, saj delovanje obeh knjižnic 

onemogoča, da bi nova knjižnica v Rušah obratovala 8 ur dnevno in še 4 ure ob sobotah. 

 

3. Kako bo občina zagotovila sredstva za obratovalne stroške vzdrževanja prostorov stare knjižnice 

oz. prostorov stare knjižnice v Rušah in Bistrici ob Dravi? Ali imamo oceno teh stroškov? Na 

prejšnje vprašanje je dobil odgovor, da se stari prostori namenjajo kulturi. 

Odgovor pripravila: Tanja Kocjan  

Sredstva za obratovalne stroške kulturnih domov, v katerih se nahajajo tudi prostori starih knjižnic, 

se zagotavljajo iz proračuna. Evidenca obratovalnih stroškov se vodi za vsak posamezen kulturni 

dom v celoti in ne za posamezne prostore. 

 

4. Zanima ga kako daleč je strategija športa v Občini Ruše? 

Odgovor je že podan pri mag. Muršič. 

 

Jožef Babič 

1. Projekt kanalizacija - kako napreduje, tudi glede na zakonske roke? 

Odgovor pripravil: mag. Saša Ajd 

Projekt celovitega ravnanja z odpadnimi vodami v občini Ruše, ki vam je bil v mesecu aprilu 2015 

predstavljen na 5. redni seji OSOR je trenutno v fazi priprave dogovora (pogodbe) z MOM za 

priključitev na CČN Maribor, sočasno pa z Ministrstvom RS za okolje in prostor vodimo pogovore za 

vključitev našega projekta v nabor operacij, ki se sofinancirajo iz Kohezijskega sklada. Po sklenitvi 

dogovora z MOM, ki bi ga lahko podpisali še letos, bomo pristopili k izdelavi projektne rešitve za 

izvedbo kanalizacije s pripadajočimi objekti (v letu 2016). 
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Kot smo povedali že ob sami predstavitvi Idejne zasnove ter ekonomske študije zbiranja, odvajanja 

in čiščenja komunalnih ter padavinskih odpadnih voda v Občini Ruše (št. projekta 6P-13203.1, 

izdelal IEI d.o.o., Maribor, junij 2014), je dinamika izgradnje kanalizacijskih sistemov v Republiki 

Sloveniji določena z Operativnim programom odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode 

(novelacija za obdobje od leta 2005 do leta 2017). Omenjeni dokument izhaja iz Nacionalnega 

programa varstva okolja in je eden od ključnih izvedbenih aktov za doseganje ciljev na področju 

varstva voda pred onesnaževanjem. 

 

Stanje v naši občini je naslednje: 

Območja naselij z obremenjenostjo med 2.000 PE in 15.000 PE 

Območja naselij z obremenjenostjo med 2000 PE in 15.000 PE morajo biti opremljena z javno 

kanalizacijo in komunalno čistilno napravo do 31. decembra 2015, do 31. decembra 2017 pa mora 

biti priključene na javno kanalizacijo najmanj 95 % obremenitve, ki nastaja zaradi odpadne vode na 

teh območjih. Na prispevnem območju imamo dve taki aglomeraciji in sicer: 

- Log št. 16520, Bistrica ob Dravi in Log … komentar: kanalizacija je večinoma že izgrajena, čiščenje 

odpadnih vod na desnem bregu potoka Bistrica pa ni urejeno; 

- centralna aglomeracija Ruše št. 13652 … komentar: ca. 20% občanov v Rušah je še potrebno 

priključiti na javni kanalizacijski sistem, čiščenje odpadnih voda ni urejeno. 

Komentar občinske uprave: navedeni roki glede izgradnje potrebne okoljske infrastrukture ne bodo 

doseženi. 

Območja naselij ali delov naselij z obremenjenostjo med 450 in 900 PE ter gostoto 

obremenjenosti več kot 10 PE/ha in manj od 20 PE/ha 

Gre za območja, ki niso na občutljivem ali vodovarstvenem območju. 

Ta območja morajo biti opremljena z javno kanalizacijo in komunalno čistilno napravo do 31. 

decembra 2015, do 31. decembra 2017 pa mora biti priključene na javno kanalizacijo najmanj 70 % 

obremenitve, ki nastaja zaradi odpadne vode na teh območjih. 

- aglomeracija Ruše št. 13646, Bezena … komentar: kanalizacija je večinoma izgrajena, čistilna 

naprava je mobilna, a ne deluje. 

Območja naselij ali delov naselij z obremenjenostjo med 50 in 450 PE ter gostoto 

obremenjenosti več kot 10 PE/ha in manj kot 20 PE/ha 

Gre za območja, ki niso na občutljivem ali vodovarstvenem območju. 

Ta območja se lahko uvrstijo v ta operativni program opremljanja, če je občina izpolnila ali ima 

zagotovljene finančne vire za izvedbo svojih obveznosti iz drugih točk tega poglavja. Če je območje 

uvrščeno v operativni program, mora biti opremljeno z javno kanalizacijo in komunalno čistilno 

napravo do 31. decembra 2015, do 31. decembra 2017 pa mora biti priključene na javno kanalizacijo 

najmanj 70 % obremenitve, ki nastaja zaradi odpadne vode na teh območjih. 

Sem spadajo ostale aglomeracije: 

- Ruše št. 13655, med Rušami in Bezeno … komentar: kanalizacija ni izgrajena; 

- Ruše št. 13651, SZ od Bezene … komentar: kanalizacija ni izgrajena;  

- Smolnik št. 13605, južno od Ruš … komentar: kanalizacija je delno že izgrajena; 

- Smolnik št. 13628, zahodno od Ruš … komentar: kanalizacija je delno že izgrajena. 

 

2. Bila je obljuba, da bo do poletja rešen primer »nezakonitega« financiranja DPM Ruše – kako je s 

    tem? 

Odgovor pripravila: mag. Karin Jurše 

Ocenjujemo, da bo zaradi trenda financiranja lokalnih skupnosti s strani države (npr. povprečnine, 

koncesnine ipd.), zmanjšane gospodarske aktivnosti in možnostih prijave na razpise (npr. regionalna 

sredstva, kohezija) potrebna redefinicija posameznih postavk v poračunu. Občinska uprava bo 

predstavnike svetniških skupin seznanila s stanjem in možnimi rešitvami.  

Dejstvo je, da društvo, čeprav deluje v javnem interesu, ne more biti neposredno financirano kot 

samostojna proračunska postavka. Zato je potreben razpis. V nasprotnem primeru bi tudi 22 ostalih 

društev v občini, ki imajo identičen status, lahko neposredno umestili v proračun in ne bi potrebovali 

razpisa. 
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3. Zakaj od OŠ Ruše ne dobimo poročila o poslovanju šole? 

Odgovor pripravila: Marjana Blažke 

Finančno in poslovno poročilo o delu šole in vrtca potrjuje in sprejema Svet zavoda. Šola posreduje 

ustanoviteljici vsa poročila in plane, ki so potrjeni na Svetu zavoda. Poročilo o poslovanju šole je 

informacija javnega značaja, katero je možno videti na spletni strani Osnovne šole Janka Glazerja 

Ruše http://www.glazer.si/svet-zavoda/. 

 

Drago Bolčina 

1. Pred leti je bil v hotelu Veter nogometni klub Železničar. Ta klub je treniral v Limbušu in ne 

razumem zakaj jih nihče ni povabil, da lahko trenirajo v Rušah. Zasledil sem tudi, da so bili v hotelu 

Veter nastanjeni Indijci in nihče s strani občine jih ni pozdravil. Sprašujem, ali je občina pripravljena kaj 

narediti za boljšo promocijo turizma? 

Odgovor pripravila: mag. Karin Jurše  

Občina ni ponudnik turističnih storitev, lahko pa pomaga in ustvarja pogoje za turistično delovanje 

izvajalskih organizacij v kolikor te imajo in predstavijo svoje predloge. Občina ne more spremljati, 

kdo prenočuje pri lokalnih ponudnikih storitev. V kolikor bi organizatorji želijo pozdravne govore s 

strani predstavnikov občine, to tudi zaprosijo. V primeri obiska Indijcev tega ni storil nihče. 

 

2. Ali potekajo kakšni pogovori na nivoju občine glede begunske krize, saj vemo, da so gasilci že 

vključeni v dežurstvo na Šentilju? Menim, da bi bilo dobro razmišljati v smeri, da se s pristojnimi 

službami v okviru občine in gasilske zveze »predebatira« na to temo. 

Odgovor pripravila: Miha Oset in mag. Karin Jurše 

Odgovor o dežurstvu naših gasilcev na Šentilju je podal že župan na sami seji. Kar zadeva 

problematike beguncev je to problem, ki ni niti konceptualno rešen na nivoju države. Zagotovo 

občina ne bo pristajala na nikakršno dodatno obremenjevanje občinskega proračuna. Do sedaj pa 

tudi država po našem vedenju ni stopila v kontakt z nobeno občino, ki ni neposredno vključena v 

tranzit beguncev preko našega ozemlja. 

 

Drago Škof 

Ali je res, da se v CEZAM-u namesti plezalna stena in v kakšne namene bomo še uporabljali objekt? 

Odgovor pripravila: mag. Karin Jurše 

Kot ugotavljajo organizatorji prireditev, je dvorana CEZAM-a neustrezna (npr. akustika, balkon, 

oder), zato je večina prireditev v kulturnem domu. V iskanju rešitev je Občina Ruše na razpis 

Fundacije za šport prijavila projekt plezalne stene. Realizacija je odvisna od uspešnosti na razpisu. 

 

Danica Bozi sprašuje v imenu patronažnih sester: 

1. Ali lahko občina za svoje starejše občane, neozdravljivo bolne, zagotovi prevoz določene vrste krvi 

za posebno preiskavo na transfuzijo v UKC Maribor? To so občani, ki živijo sami in niso zmožni 

samostojno oditi na preiskavo zaradi svoje bolezni ali starosti. Ta vrsta preiskave se dela samo na 

transfuziji v UKC Maribor. 

2. Nadalje sprašuje, zakaj se ne more oddati kri v laboratoriju v Rušah in ali je možen dogovor, da se 

to uskladi? Do sedaj je bila praksa, da je za prevoz v UKC Maribor poskrbela patronažna sestra 

prostovoljno in na svoje stroške. 

 

Odgovor pripravila: Marjana Blažke  

Z Zdravstvenim domom dr. Adolfa Drolca Maribor že potekajo razgovori o možnostih antikoagulantne 

ambulante v Rušah. To pobudo smo njihovim predstavnikom že posredovali in že tudi dogovarjali na 

skupnem sestanku. Trenutno iščejo možno rešitev izvajanja storitve s koncesionarji v Rušah in 

možnost prevoza vzorcev na analizo. O dogovorjenih aktivnostih bodo svetniki in svetnice obveščeni. 

 

  

http://www.glazer.si/svet-zavoda/
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POBUDE, DANE NA 8. SEJI OSOR, Z DNE 22. 10. 2015  

 

Mag. Bojana Muršič 

 

1. V zvezi s turističnimi tablami oz. oznakami me zanima, ali s strani občinske uprave ni bilo 

ugotovljeno, da je tablo, ki označuje pot do slapa Šumik, načel »zob časa«. Potrebno bi bilo zamenjati 

zgolj količke na vsaki strani table. 

Pobuda bo upoštevana. 

 

2. Krajevni odbori v Rušah so ustanovljeni na podlagi odloka. Ne moremo niti mimo dejstva, da dobro 

opravljajo svoje delo. Dajem pobudo, da se uredijo sejnine za člane KO, saj delo opravljajo dobro. Ob 

tem pa je potrebno izpostaviti, da so celo določeni predsedniki prisotni na seji in več kot očitno je, da si 

zaslužijo za svoje delo tudi nadomestilo.  

Odgovor pripravila: mag. Karin Jurše 

Zagotovo so krajevni odbori pomembna vez med krajani, OSOR in občinsko upravo. Trenutno ne 

razmišljamo o uvedbi sejnin za člane KO. Verjamemo, da je njihov delo interesno povezano s 

sokrajani in da bodo njihove pobude kljub temu še dalje zbirali in posredovali. 

 

3. Vzpostavi naj se sistem, da bi bili ljudje obveščeni o odgovorih na vprašanja, ki jih postavijo svetniki 

na seji OSOR. 

Odgovor pripravila: mag. Karin Jurše    

Odgovori na vprašanja in pobude prejmejo člani OSOR, delovnih teles OSOR in krajevni odbori. Prav 

tako so objavljeni na spletni strani občine. Občani imajo tudi možnost, da jih v fizični obliki dobijo na 

sedežu občine. 

 

Zdenka Steblovnik Župan 

Glede na to, da že nekaj časa uresničujemo pobudo za iskanje možnosti za projekte na področju rabe 

lesa in lesnih virov v Občini Ruše predlagam dislocirano sejo OSOR (morda neko manj formalno ali 

izredno) na Lesarski šoli Maribor z zanimivo tematsko predstavitvijo rabe lesa in lesnih virov v Občini 

Ruše. 

Pobuda je dobrodošla in je sprejeta.  

 

Jožef Babič 

Uredi naj se pločnik v Bistrici ob Dravi na odseku Seltron - avtobusna postaja zahod. 

Odgovor pripravil: Boštjan Jerman 

V letu 2015 smo v naselju Bistrica ob Dravi zgradili del pločnika ob regionalni cesti in sicer od križišča 

s cesto v Log do križišča z ulico Ob Mlinščici. Za ureditev pločnika je potrebno naročiti oz. izdelati 

projektno dokumentacijo ter pridobiti soglasje DRSI-ja. Nadaljnje aktivnosti bodo odvisne od 

razpoložljivih sredstev v proračunu za leto 2016. 

 

Drago Bolčina 

1. daje pobudo za sanacijo robnikov ob regionalni cesti v naselju Bezena (avtobusna postaja pred 

Vernikom). Robniki so v zelo slabem stanju. 

Odgovor pripravil: Boštjan Jerman 

V letu 2015 smo sanirali dotrajane robnike v delu naselja Bistrica ob Dravi, v naselju Bezena pa uredili 

dodaten prehod za pešce (na pobudo krajanov ter krajevnega odbora) ter znižali robnike za nemoten 

dostop gibalno oviranih. Odvisno od vremenskih razmer bomo s sanacijo poškodovanih robnikov 

nadaljevali še letos ter v letu 2016. 
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2. Na pokopališču v Rušah se naj uvede oz. uredi grobno polje za anonimne pokope z in brez obeležij 

(sedaj se to opravlja na Dobravi). 

Odgovor pripravila: mag. Karin Jurše 

Pobuda je smiselna in jo bomo v kontekstu prostorske ureditve pokopališča tudi obravnavali. 

 

Lovro Bačun 

1. Za leto 2016 oz. za v bodoče predlagam, da se reši vprašanje glede sejnin za krajevne odbore. 

Odgovor je podan pri pobudi mag. Muršič. 

 

2. Občina Ruše naj pristopi k oblikovanju strategije urejanja vodotokov v občini. 

Odgovor pripravil: mag. Saša Ajd 

Za upravljanje z vodami je pristojna država (MOP). Trenutno je v pripravi Osnutek Načrta upravljanja 

voda za vodni območji Donave in Jadranskega morja za obdobje 2015 – 2021. 

V občinskih planskih dokumentih je področje urejanja vodotokov deloma povzeto v Odloku o strategiji 

prostorskega razvoja občine Ruše (MUV, št. 9/09) ter v elaboratu Karte poplavne nevarnosti in razredi 

poplavne nevarnosti  s predlogom ukrepov v občini Ruše (Vodnogospodarski biro Maribor d.o.o., 

Maribor, januar 2013) kot prilogi OPN, obdelano pa je bilo tudi s projektno nalogo iz leta 2005 – 

Ureditev protipoplavne varnosti naselja Ruše (Higra d.o.o., Maribor, junij 2005). Na izvedbeni ravni pa 

smo v preteklih letih na podlagi zgoraj omenjenih občinskih dokumentov naročili izdelavo projektov 

vodnogospodarskih ureditev za naslednje vodotoke (Potok izpod Lorbekovega vrha, Hudournik pri 

Letnem gledališču, Kramarjev potok). 

 

3. Podobno kot za šport in vodotoke  se naj  naredi strategija za upravljanje z občinskim 

premoženjem.  

Odgovor pripravila: Tanja Kocjan 

Skladno z Zakonom o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti ter Uredbo o 

stvarnem premoženjem države in samoupravnih lokalnih skupnosti je občina v okviru proračuna za 

posamezno leto dolžna pripraviti Letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ruše, ki v 

bistvu predstavlja strategijo ravnanja s premoženjem. Letni načrt vsako leto potrjuje Občinski svet 

Občine Ruše.  

 

4. Glede na to, da je bilo veliko govora o samem informiranju predlaga, da če imamo na občini kakšno 

strategijo okoli tega, da se predstavi na naslednji seji OSOR (da se točka uvrsti na dnevni red 

naslednje seje). 

Odgovor pripravila: mag. Karin Jurše 

Občina informira svoje občane in širšo javnost v okviru občinskega glasila Ruške novice, sofinancira 

pa tudi izdajo glasila Naš krajan, glasilo KO Bistrica ob Dravi. Prav tako občina redno vzdržujejo 

uradno spletno stran občine in facebook profil. Objave in prispevke iz našega območja pa pokriva 

lokalno televizijo BKTV. Z ostalimi mediji komuniciramo po potrebi in s pošiljanjem obvestil za javnost.  

Žal lahko občina objavlja samo informacije, ki jih ima sama, oz. jih pošiljajo posamezniki ali 

organizacije.  


